
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                           

                
 

Punkt Varighed 
Ca. tider 

Dagsordenspunkt 
Mødeleder: Maria 

 

1. 5 min. Godkendelse dagsorden  Godkendt 

2. 
 

30 min 

Skolen - information 

• Opfølgning af besøg 15/8 

• Elevråd  

• C-gang / uddannelse 

• Pædagogisk grundlag 

• Diverse 
 

Jacob / fælles 
Hiranur (tidligere elevrådformand) er blevet 
interviewet af weekendavisen om hvordan 
det er at være ung og elev på en skole som 
vores. 
 
Det var et konstruktivt møde med Børne- og 
familieudvalget. Bestyrelsen oplevede dem 
lydhøre, og vi håber at der er sået nogle frø i 
forhold til at få prioriteret midler til 
udeområdet mm. i forbindelse med 
budgetlægningen. 
Næste skridt kunne være en skriftlig 
opfølgning i forhold til en tidsramme for 
udbedringen. 
Kan vi finde nogle fonde, så vi kan integrere 
byliv? Man kan evt få hjælp fra kommunen. 
Søren kvitterer for besøget og skriver til 
Rasmus og Charlotte, vedr. hjælp til 
fondsansøgning. Kan vi få hjælp til 
projektering. 
 
Der har været valg til elevrådet.  
De konstituerer sig på næste møde. 
 
 

 
Dagsorden 
For skolebestyrelsesmøde på Kløvermarkskolen 
 
Dato: TIRSDAG – D. 12. september. 2022 
Tid: kl. 17.00 – 19.30 
Sted: Mødelokale på skolen 
 
Skolebestyrelsen: (Evt. afbud vil være markeret med x) 

Forældrerepræsentant  
Maria Wolff 

Forældrerepræsentant  
Søren Hell 

Elevrepræsentant 
X Næstformand  

Forældrerepræsentant  
Søren Axelgaard / SA 

Forældrerepræsentant  
X Torben Phillipsen / TP 

Medarbejderrepræsentant 
Jonna Søndergaard 

Forældrerepræsentant  
Annika Hinrup/ AH 

Forældrerepræsentant 
Kirsten Lei / KL 

Medarbejderrepræsentant 
X Karin Duus / KD 

Forældrerepræsentant  
Janne Jessen / JJ  

Elevrepræsentant 
X Formand  

Souschef 
Tomas Duelund /TD 

  Skoleleder 
Jacob Due Hansen / JDH 

 

 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
De seneste to år har medarbejderne på c-
gangen gennemført Autismepilot ud-
dannelsen, som afsluttes med eksamen i 
december 2022.  
I uge 35 i forbindelse med bl.a. skolerejse, 
og uddannelse var der fravær af flere faste 
lærere på C-gangen. Dette var mærkbart 
blandt eleverne som er sårbare for skift. Det 
tænker vi ind i næste års planlægning af 
særlige uger. Kontinuitet og stabilitet 
betyder rigtig meget. 
 
Vi er i en udviklingsproces, hvor vi arbejder 
med de professionelle læringsfælleskaber. 
Vi skal have formuleret det pædagogiske 
grundlag for skolen. Det skal tage 
udgangspunkt i vores værdier.  
 
Der er udsendt en invitation til d. 27/9. 
Her får vi besøg af gæster fra uddannelses- 
og forskningsministeriet, internationale 
gæster, samt politikere og chefer fra 
Haderslev kommune i forhold til vores 
Erasmus projektet Alet21.  
 

3. 
 

20 min 
 

Årshjul 2022 – 2023 
Drøftelse af temaer og emner som 
ønskes bearbejdet i løbet af skoleåret 
 

Fælles 
Oplæg Tomas 
Tomas havde udarbejdet et årshjul ud fra 
drøftelserne på augusmødet. Her var 
temaerne gruperet i tre kategorier: Elever 
og undervisning, Forældre og skolen samt 
planlægning og drift. 
Bestyrelsen drøftede og tilpasede årshjulet. 
Det er vedhæftet som bilag.  
 

4. 90 min Ny tildelingsmodel 

• Gennemgang af principper 

• Proces for udarbejdelse af 

høringssvar 

Fælles / drøftelse / beslutning 
Jacob gennemgik materialet 
Den nye tildelingsmodel indeholder 
incitamenter for at segregere færre og få 
flere til at vælge den lokale folkeskole. 
Konsekvenserne af den nye model er ikke 
beregnet for den enkelte skole. 
 
Skolebestyrelsen drøftede de forskellige 
principper for tildelingen. Det blev udtrygt: 
 

• at modellen umiddelbart vil give 
mere gennesigtighed. 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Det virker for usikker og voldsomt at 
implementere en ny tildelingsmodel 
med så store omfordelinger (der ikke 
er kendt) Og skolebestyrelsen vil 
derfor argumentere for at skyde 
implementeringen af 
tildelingsmodellen til 2024. Man 
kunne i 2023 arbejde med den nye 
model som skyggeregnskab, så den 
enkelte skole har mulighed for at 
gennemskue den kommende 
tildeling og handle derefter. 

• Usikkerhed for hvilken indflydelse vil 
grundtildelingen få for fordelingen?  

 
Maria og Søren A deltager i en 
skrivegruppe, der udarbejder et høringssvar, 
som rundsendes til kommentering. 
 

5.  5. min Evt Fælles 
12/10 Workshopdag om styrkelse af 
almenområdet. Søren A deltager. 
 
Der er slået en stilling op som 
køkkenassistent til boden. 
 

 
 
 


